
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo                           

a vzdelávanie zo dňa 19.januára 2022 

 

 

Miesto zasadnutia: online rokovanie 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 0 

Neospravedlnení: 1 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová 

 

Program:   

 

1. Otvorenie 

2. Stav finančných prostriedkov OŠMaŠ a informácia o pripravovaných investičných akciách 

    v roku 2022  

3. Informatívna správa o stave projektov OŠMaŠ  

4. Návrh Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 o určení 

    výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy,  

    poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského zariadenia zriadených 

    na území mesta Nitry a zaradených do siete škôl a školských zariadení Slovenskej  

    republiky v znení dodatku č.1,2,3,4 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

Zasadnutie komisie viedol: Ing. Miloslav Hatala  – predseda komisie.  

 

 

Priebeh zasadnutia: 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predseda komisie Ing. Miloslav Hatala otvoril zasadnutie Komisie Mestského zastupiteľstva 

v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“). Privítal prítomných, 

oboznámil ich s návrhom programu, vyzval v prípade požiadavky na jeho doplnenie. Členovia 

nemali ďalšie návrhy, ale predseda komisie navrhol doplniť dva body – za bod č.1 doplniť 

informáciu o zatvorených triedach v materských a základných školách z dôvodu epidemickej 

situácie z rozhodnutia RÚVZ so sídlom v Nitre k 19.1.2022 a doplniť za bod č.4 – po 

posunutí bod č.5 - informatívnu správu o financovaní neštátnych škôl a školských zariadení 

od 1.1.2022.  

Dal hlasovať o tomto návrhu programu zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 

2. Informácia o zatvorených triedach v materských a základných školách z dôvodu  

    epidemickej situácie z rozhodnutia RÚVZ so sídlom v Nitre k 19.1.2022 

3. Stav finančných prostriedkov OŠMaŠ a informácia o pripravovaných investičných akciách 

    v roku 2022  

4. Informatívna správa o stave projektov OŠMaŠ  

5. Návrh Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 o určení 



    výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy,  

    poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského zariadenia zriadených 

    na území mesta Nitry a zaradených do siete škôl a školských zariadení Slovenskej  

    republiky v znení dodatku č.1,2,3,4 

6. Informatívna správa k financovaniu neštátnych škôl a školských zariadení 

7. Rôzne 

8. Záver  

Hlasovanie za návrh programu - za: 9,  proti: 0,  zdržal sa: 0 

Program zasadnutia komisie bol jednohlasne schválený. 

 

 

K bodu 2/ 

Informácia o zatvorených triedach v materských a základných školách z dôvodu     

epidemickej situácie z rozhodnutia RÚVZ so sídlom v Nitre k 19.1.2022 

PaedDr. Orságová, vedúca OŠMaŠ, informovala o epidemickej situácii v školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry k 19.1.2022. Z dôvodu nepriaznivej epidemickej 

situácie a výskytu pozitívnych detí a žiakov rozhodol RÚVZ so sídlom v Nitre prerušiť 

prevádzku v 4 materských školách a to v 6 triedach, čo tvorí z celkového počtu 116 tried 5,17 

% a v 8 základných školách v 14 triedach, čo je z celkového počtu 324 tried 4,32 %. Väčšinou 

sú v karanténe menšie deti a mladší žiaci, zamestnancov je v karanténe minimálny počet, skôr 

sa vyskytli pozitívni nepedagogickí zamestnanci v školských jedálňach, ale vyriešilo sa to. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   Informáciu o zatvorených triedach v materských a základných školách 

z dôvodu epidemickej situácie z rozhodnutia RÚVZ so sídlom v Nitre k 19.1.2022 a  

uznesením č.1/2022 – KMŠaV  b e r i e   n a   v e d o m i e  Informáciu o zatvorených 

triedach v materských a základných školách z dôvodu epidemickej situácie z rozhodnutia 

RÚVZ so sídlom v Nitre k 19.1.2022 

 

 

K bodu 3/ 

Stav finančných prostriedkov OŠMaŠ a informácia o pripravovaných investičných 

akciách v roku 2022  

PaedDr. Orságová – predložila komisii informáciu o stave finančných prostriedkov OŠMaŠ a 

informovala o pripravovaných investičných akciách v roku 2022, zároveň predložila 

požiadavky na opravy a rekonštrukcie v materských (Príloha č.1) a základných (Príloha č.2)  

školách v roku 2022. Uviedla, že, niektoré finančné prostriedky boli presunuté do ďalšieho 

roka na akcie ako - Centrum zdravia Párovské Háje, ZŠ Cabajská, strecha na MŠ Platanova, 

športoviská na ZŠ Krčméryho a ZŠ Cabajská, aj na niektoré projektové dokumentácie, 

niektoré investičné akcie sa majú robiť počas letných prázdnin, napr. školská kuchyňa ZŠ 

Škultétyho. Tak bude sa zatepľovať ZŠ Cabajská, ZUŠ, Mesto bude podávať projekt na 

rekonštrukciu tretieho pavilónu ZŠ Tulipánová a niektoré materské školy. Predložila komisii 

požiadavky na opravy v materských a základných školách, ale navrhuje, aby sa zateplili 

školy, ktoré sú na tom veľmi zle z hľadiska energetickej náročnosti ako je MŠ Staromlynská, 

Golianova a Vansova, kde sú veľké úniky tepla. Na Dieloch a Čermáni sú menšie kapacity 

materských škôl, bolo by vhodné rozšíriť ich. Je potrebné riešiť aj odsávanie v kuchyniach, 

nejakú statiku, maľovky a pod. Nevieme ešte cenový odhad, nakoľko sa veľmi zvýšili ceny 

stavebných materiálov. V rámci požiadaviek na opravy zo strany základných škôl – mala by 

sa robiť ZŠ Cabajská, navrhuje urobiť strechu na ZŠ Krčméryho a na telocvični ZŠ Ščasného. 

Keď budeme mať presné nacenenie jednotlivých akcií, potom by sa rozhodli priority. 



Mgr. Špoták – doplnil informáciu, ktorú spomínala vedúca odboru o grantoch – z Programu 

obnovy a odolnosti sa zbierajú podnety, dá sa to dokopy, najbližšia výzva, ako sa odhaduje, 

bude v 2.kvartáli roka 2022 a keď by celý ten proces výzvy, schvaľovania, zazmluvňovania 

a pod., tak realizácia by bola asi na budúci rok. V tomto roku budú najskôr výzvy. A tie dva 

projekty ZŠ Cabajská a ZUŠ sa idú ešte len podávať niekedy vo februári, nie je to ešte 

podané. 

RNDr. Rácová – súhlasila s vedúcou odboru, že sa to postupne bude dávať dohromady a že 

finálnu podobu dostane komisia školstva na schválenie, ale chcela by na dve veci upozorniť,  

ako reálne vidíme 2.etapu zateplenia ZUŠ a ZŠ Cabajská, o ktorých sa hovorilo, že je to 

pripravené na realizáciu a tiež ju zaujíma realizácia ZŠ Tulipánová, ktorá sa stále prehadzuje 

a je to situácia veľmi povážlivá, lebo ide o povinnú školskú dochádzku, tak ak realizácia ZŠ 

Tulipánová bude v roku 2023, aj zateplenie materských škôl, ktoré by dostali prednosť – 

s čím súhlasí, ale zaujíma ju, ako je to s projektovou dokumentáciu na zateplenie ZŠ Cabajská 

a ZUŠ – či sa to bude robiť v roku 2022? Druhá vec, ktorá ju zaujíma – na MsZ kritizovala, 

že projektové oddelenie zobralo zo školských budov 140 tisíc, dohadovalo sa tam, na čo ich p. 

Ballay potrebuje, každý hovoril niečo iné – Ing. Matula, Ing. Daniš a nakoniec p. Ballay 

povedal, že tie peniaze potrebuje na spolufinancovanie 3 projektov - 38 tisíc na zlepšenie 

kompetencií žiakov, 35 tisíc na ZŠ Cabajskú zateplenie a 65 tisíc na dráhu na atletický ovál na 

ZŠ kráľa Svätopluka. Následne prenikli informácie, že projekt na ten atletický ovál nebude 

úspešný – chce sa opýtať, či je to pravda  – a ak je to pravda, tak by nám to p. Ballay mal 

vrátiť na školské budovy. Tiež sa chce opýtať, o akom spolufinancovaní p. Ballay rozprával 

na ZŠ Cabajskú  - je to 1.alebo 2.etapa?  Poprosila by odpoveď od pána viceprimátora. 

Mgr. Špoták – odpovedal na predložené otázky – čo sa týka oválu, boli úspešní pri získaní 

dotácie, ale bola tam podmienka minimálnych výdavkov a buď to zafinancujeme z vlastných 

zdrojov – čo je okolo 70 tisíc, ale keď bol projekt hotový, možno to podáme v inej výzve. 

Cabajská a  ZUŠ - projektové dokumentácie sú hotové, Cabajská sa ukončuje verejné 

obstarávanie a ZUŠ sa súťaží, tam je 5 % spolufinancovanie. Doplnil, že v Programe obnovy 

a odolnosti je 100% financovanie, čo je obrovská výhoda. A tie peniaze, to nepýtalo 

projektové, ale nejako to tam ekonomický odbor dal a zhodujeme sa s vedúcou odboru, že sa 

to budeme snažiť vrátiť na klasické opravy. Zatiaľ to vyzerá, že by na projektovom mali mať 

dostatok peňazí na spolufinancovanie. 

RNDr. Rácová - uviedla, že je nepochopiteľné, prečo siahli na tieto peniaze, keď majú tam 

rozpočtovanú veľmi vysokú čiastku – až 700 tisíc a myslí si, že komisia školstva by mala 

k tomu zaujať stanovisko. V tejto situácii si treba určiť priority. Ešte by ju zaujímala sa, či už 

vysvetlila tá investičná akcia na zapojenie ZŠ Novozámocká na kanalizáciu? Myslí si, že je to 

investičná záležitosť. 

 

PaedDr. Mičeková Vargová a Ing. Králová, PhD. sa pripojili k online rokovaniu. 

 

PaedDr. Orságová – uviedla, že sa informovala na túto akciu u vedúceho OIVaR Ing. Matulu 

a podľa jeho vyjadrenia je všetko okrem školy napojené a je potrebné osloviť vodárne. 

RNDr. Rácová – navrhla opätovne vyzvať vedúceho odboru k plneniu uznesenia komisie 

z 8.12.2021, v ktorom komisia žiada OIVaR o vyjadrenie k tejto investičnej akcii. Nakoľko 

nereflektovali na termín 15.január 2022, je potrebné dať nový termín do konania najbližšieho 

MsZ - bude 27.1.2022. A treba upozorniť vedenie mesta, že nespolupracujú. Opätovne 

druhýkrát žiadame stanovisko.  

Ing. Bakay – informoval sa, či sa neplánuje niečo robiť s kotolňou v MŠ Staromlynská, 

nakoľko kotol začína spôsobovať problémy a je v dezolátnom stave. 

Ing. Hatala – podotkol, že sa to doplní do požiadaviek a vedúca OŠMaŠ to prekonzultuje 

s riaditeľkou materskej školy. 



Ing. Králová, PhD. – informovala sa, v akom stave je rekonštrukcia budovy Centra zdravia 

v Párovských Hájoch? Doteraz ten stav nie je v súlade s projektovou dokumentáciu, či to 

toľké roky nikomu nevadilo? 

PaedDr. Orságová – uviedla, že o tom stave nevedela a dozvedela sa to neskôr. 

Ing. Hatala – doplnil, že z praxe vie, že pri kolaudácii tam niekto pochybil, nebol tento proces 

dotiahnutý do konca zápisom do katastra nehnuteľností. Mal by sa tam spraviť geometrický 

plán, ak nebol, stavebný odbor po kolaudácii by to potom mal dať zapísať do katastra a až 

potom sa s tým dá niečo robiť a začať projektovať. Tam je potrebné zapojiť odbor majetku, 

vyhotoviť geometrický plán, potom požiadať o kolaudačné rozhodnutie stavebný odbor a dať 

to na kataster. 

Ing. Králová, PhD. – navrhla vyzvať OIVaR, nech by nám dali k tomu stanovisko. 

Ing. Hatala – vysvetlil, že v uznesení komisie č.35/2021 z 8.12.2021 je uvedená aj táto akcia, 

uznesenie bolo odovzdané OIVaR, sekretárka našej komisie neskôr mailom požiadala 

o vyjadrenie k uzneseniu vedúceho odboru, ale odpoveď neprišla žiadna. Tak budeme znovu 

– urgentne - žiadať stanovisko OIVaR s termínom do konania MsZ, t. j. do 27.1.2022. 

Ing. Králová, PhD. – podotkla, že podľa informácie z odboru investičného je to na odbore 

školstva.  

PaedDr. Orságová – uviedla, že nemá takú vedomosť. 

Mgr. Špoták – doplnil, že je objednaný geometrický plán a Ing. Šabo to má na starosti 

z investičného odboru. 

Ing. Králová, PhD. – navrhla dať nejaký termín. 

Ing. Hatala – uviedol, že bude trvať aj mesiac, kým sa vyjadria ohľadom geometrického plánu 

a dajú správu na odbor investičný. 

Ing. Králová, PhD.  – informovala sa, v akom štádiu je projektová dokumentácia? 

PaedDr. Orságová – vyjadrila sa, že všetko je dohodnuté s pánom Račekom, teraz on 

komunikuje s investičným, je to už mimo odboru školstva. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   informatívnu správu Stav finančných prostriedkov OŠMaŠ a informácia o 

pripravovaných investičných akciách v roku 2022 a  uznesením č.2/2022 – KMŠaV  b e r i e   

n a   v e d o m i e  informatívnu správu Stav finančných prostriedkov OŠMaŠ a informácia o 

pripravovaných investičných akciách v roku 2022. 

 

 

K bodu 4/ 

Informatívna správa o stave projektov OŠMaŠ  

Mgr. Špoták informoval o stave projektov, ktoré realizuje Mesto spolu s OŠMaŠ a aj 

v súčinnosti s odborom projektového a strategického riadenia (Príloha č.3). Charakterizoval 

jednotlivé projekty a ich stav realizácie. Podotkol, že školy ešte majú rozbehnuté množstvo 

svojich projektov. 

Členovia nemali žiadne pripomienky a otázky, následne bolo prijaté uznesenie. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   Informatívnu správu o stave projektov OŠMaŠ a  uznesením č.3/2022 – 

KMŠaV  b e r i e   n a   v e d o m i e  Informatívnu správu o stave projektov OŠMaŠ  

 

 

K bodu 5/ 

Návrh Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 o určení 

výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej 



školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského zariadenia 

zriadených na území mesta Nitry a zaradených do siete škôl a školských zariadení 

Slovenskej republiky v znení dodatku č.1,2,3,4 

PaedDr. Orságová – predložila komisii Návrh Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému 

nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a 

prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej 

školy a žiaka školského zariadenia zriadených na území mesta Nitry a zaradených do siete 

škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v znení dodatku č.1,2,3,4 (Príloha č.4). 

Dodatok bol vypracovaný v zmysle zákona č. 507/2021 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon 

č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a doplnkov a ktorým sa mení a dopĺňa 

zákon č. 597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení  

v znení neskorších predpisov. V dodatku boli vynechané všetky náležitosti financovania 

neštátnych zriaďovateľov obcou, nakoľko podľa novej legislatívy platnej od 1.1.2022 nastane 

medzi poskytovateľom finančných prostriedkov a neštátnym zriaďovateľom vzťah na základe 

zmluvy a nie všeobecne záväzného nariadenia vydaného obcou. 

Ing. Hatala – vyzval prítomných na prípadné otázky a uviedol, že všetky koeficienty uvedené 

v materiáli sú dané MŠVVaŠ. 

Členovia nemali žiadne pripomienky a otázky, následne bol schválený návrh uznesenia. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   Návrh Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 

1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského 

zariadenia zriadených na území mesta Nitry a zaradených do siete škôl a školských zariadení 

Slovenskej republiky v znení dodatku č.1,2,3,4 a uznesením č.4/2022 – KMŠaV                  

o d p o r ú č a    Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   u z n i e s ť  sa   na vydaní Dodatku č. 5    

k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 o určení výšky finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej 

školy, dieťa materskej školy a žiaka školského zariadenia zriadených na území mesta Nitry a 

zaradených do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky v znení dodatku 

č.1,2,3,4. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 11,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 6/ 

Informatívna správa k financovaniu neštátnych škôl a školských zariadení  

PaedDr. Orságová predložila materiál - Informatívna správa k financovaniu neštátnych škôl 

a školských zariadení, ktoré je platné od 1.1.2022 (Príloha č.5). Nová legislatíva 

zrovnoprávňuje financovanie verejných, súkromných a cirkevných zriaďovateľov pri 

financovaní z podielových daní obcí a určuje nové podmienky na prideľovanie finančných 

prostriedkov neštátnym zriaďovateľom škôl a školských zariadení.  

Členovia nemali žiadne pripomienky a otázky, následne bolo prijaté uznesenie. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   Informatívnu správu k financovaniu neštátnych škôl a školských zariadení 

a  uznesením č.5/2022 – KMŠaV  b e r i e   n a   v e d o m i e  Informatívnu správu 

k financovaniu neštátnych škôl a školských zariadení 

 

 



K bodu 7/ 

Rôzne 

 

PaedDr. Orságová – informovala o nastávajúcich personálnych zmenách na OŠMaŠ – 

z dôvodu odchodu do starobného dôchodku odchádza od februára referentka pre ekonomiku 

základných škôl a od apríla odborná referentka pre predprimárne vzdelávanie. 

 

Ing. Králová, PhD. – uviedla, že v mestskej časti Párovské Háje  nie je základná škola, deti 

majú určenú spádovú školu ZŠ Beethovenova, ale dochádzanie do tejto školy je pre ne 

nevyhovujúce a viac by im vyhovovala ako spádová škola ZŠ Benkova, kde je lepšie 

autobusové spojenie a lepšia občianska vybavenosť. 

Ing. Hatala – podotkol, že v tom prípade by sa musela otvárať VZN o školských obvodoch, 

ale odporúčal by to prebrať s riaditeľom školy, prípadne keby dotknutí rodičia napísali list na 

OŠMaŠ a riešilo by sa to. 

Ing. Králová, PhD. – zdôraznila, že ZŠ Benkova je veľmi žiadaná medzi rodičmi.  

Ing. Hatala – doplnil, že je treba zistiť, koľko je takých prípadov. Nech sa každý rodič 

rozhodne sám za seba a listom napíše na OŠMaŠ, že chce inú školu.  

RNDr. Rácová – uviedla, že to nie problém len rodičov detí z Párovských Hájov, ale aj iných 

častí mesta. Boli vytvorené pravidlá pre prijímanie detí do základných škôl a určené spádové 

školy k jednotlivým uliciam mesta. 

PaedDr. Orságová – doplnila, že každá ulica musí byť zaradená do školského obvodu a je 

určená len jedna škola – preto máme 14 školských obvodov k 14 základným školám. 

Mgr. Šillerová – vysvetlila, že vytvoriť obvody pre školy je veľmi náročný proces a pri 

vytváraní školských obvodov boli zohľadnené všetky argumenty, danej lokalite bola 

najbližšie ZŠ Beethovenova. Presne podľa zákona má každá ulica určenú spádovú školu. 

Tento návrh na zmenu školy by bol veľkým precedensom a neodporúča to.  

Ing. Králová, PhD. – argumentovala, že deti v meste majú na výber školu a Párovské Háje 

majú obmedzené možnosti. Spoj MHD chodí tam raz za hodinu a v blízkosti ZŠ 

Beethovenova nie je žiadna vybavenosť. 

PhDr. Kratochvílová – podotkla, že podobne aj lokalita Zobor má len jednu spádovú základnú 

školu a žije tam viac obyvateľov mesta a tiež sú obmedzené spoje. Keby sa otvorila z tohto 

dôvodu VZN, bol by to precedens a veľmi nevýhodné, lebo každý by mohol mať tento 

problém. 

Ing. Králová, PhD. – uviedla, že nechce dve školy pre túto časť, len zmeniť spádovú školu na 

ZŠ Benkova. 

PaedDr. Orságová – informovala sa, či to chcú všetci rodičia školopovinných detí. 

Ing. Králová, PhD. – prisľúbila, že zistí situáciu, záujem a bude informovať. 

 

 

K bodu 8/ 

Záver 

Ing. Hatala  - poďakoval prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

............................................             ...........................................               

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    Ing. Miloslav Hatala, v. r. 

       sekretár komisie                                                    predseda komisie 



Uznesenie 

 

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

                 a vzdelávanie zo dňa 19. januára 2022 

 

 

Uznesenie č.1/2022 – KMŠaV 
  

 

K bodu: 2/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

Informáciu o zatvorených triedach v materských a základných školách z dôvodu 

epidemickej situácie z rozhodnutia RÚVZ so sídlom v Nitre k 19.1.2022 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

Informáciu o zatvorených triedach v materských a základných školách z dôvodu 

epidemickej situácie z rozhodnutia RÚVZ so sídlom v Nitre k 19.1.2022. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       ..............................................             ........................................... 

       PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                               Ing. Miloslav Hatala, v. r.  

            sekretár komisie                                           predseda komisie  



Uznesenie 

 

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

                 a vzdelávanie zo dňa 19. januára 2022 

 

 

Uznesenie č.2/2022 – KMŠaV 
  

 

K bodu: 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

informatívnu správu Stav finančných prostriedkov OŠMaŠ a informácia o 

pripravovaných investičných akciách v roku 2022  

b e r i e   n a   v e d o m i e   

informatívnu správu Stav finančných prostriedkov OŠMaŠ a informácia o 

pripravovaných investičných akciách v roku 2022. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       ..............................................             ........................................... 

       PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                               Ing. Miloslav Hatala, v. r. 

            sekretár komisie                                           predseda komisie  



Uznesenie 

 

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

                 a vzdelávanie zo dňa 19. januára 2022 

 

 

Uznesenie č.3/2022 – KMŠaV 
  

 

K bodu: 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

Informatívnu správu o stave projektov OŠMaŠ  

b e r i e   n a   v e d o m i e   

Informatívnu správu o stave projektov OŠMaŠ.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       ..............................................             ........................................... 

      PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                Ing. Miloslav Hatala, v. r. 

            sekretár komisie                                           predseda komisie  



Uznesenie 

 

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

                 a vzdelávanie zo dňa 19. januára 2022 

 

 

Uznesenie č.4/2022 – KMŠaV 
  

 

K bodu: 5/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

Návrh Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 

o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského 

zariadenia zriadených na území mesta Nitry a zaradených do siete škôl a školských 

zariadení Slovenskej republiky v znení dodatku č.1,2,3,4 

o d p o r ú č a     

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre    

u z n i e s ť  sa    

na vydaní Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Nitry č. 1/2019 

o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 

umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a žiaka školského 

zariadenia zriadených na území mesta Nitry a zaradených do siete škôl a školských 

zariadení Slovenskej republiky v znení dodatku č.1,2,3,4. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       ..............................................             ........................................... 

        PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                             Ing. Miloslav Hatala, v. r. 

            sekretár komisie                                           predseda komisie 



Uznesenie 

 

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  

                 a vzdelávanie zo dňa 19. januára 2022 

 

 

Uznesenie č.5/2022 – KMŠaV 
  

 

K bodu: 6/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

Informatívnu správu k financovaniu neštátnych škôl a školských zariadení 

b e r i e   n a   v e d o m i e   

Informatívnu správu k financovaniu neštátnych škôl a školských zariadení 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       ..............................................             ........................................... 

       PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                Ing. Miloslav Hatala, v. r. 

            sekretár komisie                                           predseda komisie 


